

# Borja A. Rodriguez

## Mare Nostrum

*fotoba:hostoi.com*

«Mare Nostrum», was taken during a period of two years (2011-2012) on the Mediterranean coast of Almeria, Spain, And more exactly in the «Cabo de Gata» natural park. In this area, in the small villages, there are still families subsisting on daily fishing using small boats that are passed on from parents to children. Lately this ancestral lifestyle is being threatened by falling prices and stiff competition from the big trawlers. Some families now use their boats to offer excursions to tourists. This work is my tribute to this way of life. I've tried to extract all the beauty that surrounds it.

*La série «Mare Nostrum» a été réalisée durant une période de deux ans (2011-2012) sur la côte Méditerranéenne d'Almeria, en Espagne, et plus précisément dans le parc naturel «Cabo de Gata».*

*Au sein de cette région, dans les petits villages, il y a encore des familles qui subsistent du produit quotidien de la pêche à l'aide de petits bateaux qui se transmettent en héritage de parents à enfants. Ce mode de vie ancestral est maintenant menacé par la baisse des prix et par la concurrence féroce des grands chalutiers. Certaines familles utilisent maintenant leurs bateaux pour mener les touristes en excursion. Cette série est mon hommage à ce mode de vie. J'ai essayé d'extraire toute la beauté qui l'entoure.*



















